
Protokół po IV sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Porządek obrad 

IV sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  

w dniu 16 listopada 2024 r. o godzinie 10:00  

sala konferencyjna Sanatorium Marconi w Uzdrowisku Busko-Zdrój  

Radni otrzymali następujący porządek obrad IV sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego: 

1. Otwarcie IV sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

przez Przewodniczącą Amelię Rudnicką. 

2. Wystąpienia Członków Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Pani Anity Koniusz 

oraz Pana Andrzej Prusia, a także zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie kworum.  

4. Zgłoszenie zmian i przyjęcie porządku obrad.  

5. Wystąpienie przedstawicieli Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Busko-Zdrój. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji w 2025 roku Świętokrzyskiego Programu 

Rozwoju Liderów ,,Liderzy dla Młodzieży’’. 

 a) wystąpienie Wiktorii Faliszewskiej, wiceprzewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku, 

b) dyskusja, 

 c) głosowanie uchwały. 

7. Informacja na temat stanu prac nad dokumentem strategicznym województwa na    rzecz 

młodzieży „Młodzi dla Świętokrzyskiego 2030+” oraz zaplanowanych dalszych działań. 

         a)  wystąpienie Marty Solińskiej-Peli, dyrektor Kancelarii Sejmiku,  

         b) wystąpienie Amelii Rudnickiej, przewodniczącej MSWŚ 

       c) dyskusja. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie akceptacji wskazania Przewodniczącemu Sejmiku 

kandydatury rekomendowanej przez Młodzieżowy Sejmik do nadania Odznaki 

Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. 

a) wystąpienie Wiktorii Więckowskiej, przedstawicielki Komisji Kultury i Promocji 

Regionu,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji przez Młodzieżowy Sejmik wydarzenia: 

Kongresferencja “Od idei do działania”- Świętokrzyski zjazd szkolnych liderów. 

a) wystąpienie Łukasza Pysiaka, przewodniczącego Komisji ds. Młodzieży, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

10. Zmiany w składach komisji tematycznych. 

a) zgłaszanie przez radnych zmian w komisjach, 

b) głosowanie uchwały. 

11. Informacja Prezydium i przewodniczących komisji z działalności pomiędzy sesjami. 



12. Ustalenie terminu następnej sesji Młodzieżowego Sejmiku.   

13. Sprawy różne. 

14.  Zamknięcie IV sesji Młodzieżowego Sejmiku. 

W posiedzeniu uczestniczyło 22 radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego oraz zaproszeni goście w osobach: Pani Anita Koniusz - Członek Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego, Pan Andrzej Pruś - Członek Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego, Pani Elżbieta Śreniawska - Prezes Uzdrowisko Busko-Zdrój S. A., Pan 

Marek Strzała - Dyrektor Sanatorium Marconi - Uzdrowisko Busko-Zdrój, Pani Agnieszka 

Wojdan – Dyrektor Ekonomiczno-Finansowy oraz radny Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy 

Miłosz Żurek.  

Ad.1  

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Amelia Rudnicka, powitała radnych oraz 

zaproszonych gości. Rozpoczęła także od złożenia życzeń radnej Aleksandrze Majewskiej, 

która świętowała swoje 18 urodziny. Nastąpiła, krótka przerwa na odśpiewanie sto lat i 

poczęstowanie się okolicznościowym tortem. 

Ad.2 

Prowadząca obrady zaprosiła gości do zabrania głosu. Głos jako pierwsza zabrała Pani Elżbieta 

Śreniawska - Prezes Uzdrowisko Busko-Zdrój S. A., która jako gospodarz miejsca 

opowiedziała o działalności uzdrowiska oraz historii tego zabytkowego kurortu. Głos zabrała 

Pani Anita Koniusz - Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego, która zachęcił 

radnych do dzielenia się swoim doświadczeniem z rówieśnikami oraz aktywności w swoich 

małych społecznościach. Głos zabrał Pan Andrzej Pruś - Członek Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego, który zwrócił się do radnych by zaprosić ich do mocniejszej współpracy z 

radnymi województwa oraz Zarządem Województwa Świętokrzyskiego, szczególnie do 

zachęcania młodych ludzi do kontynuacji edukacji na świętokrzyskich uczelniach. Do 

młodzieży zwrócił się Pan Marek Strzała - Dyrektor Sanatorium Marconi, który poprosił 

radnych o dobrą współpracę a także obiecał aktywnie uczestniczyć w obradach.  

Ad.3 

Prowadząca obrady Amelia Rudnicka poinformowała, iż w skład Młodzieżowego Sejmiku 

wchodzi 30 radnych, a w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co stanowi kworum wymagane 

do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.4 

Z inicjatywy Przewodniczącej Amelii Rudnickiej do porządku obrad wprowadzono punkt 11 

w brzmieniu ,,Zmiany w składach komisji tematycznych,, zmianę tą przegłosowano przez 

aklamację.  

Ad.5 

W imieniu Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Busko-Zdrój głos zabrał radny Miłosz Żurek, 

który krótko opowiedział o funkcjonowaniu Młodzieżowej Rady, dotychczasowych projektach 

oraz aktywności młodzieży.  



Ad.6 

W punkcie szóstym realizacji porządku obrad wiceprzewodnicząca Wiktoria Faliszewska 

przedstawiła treść uchwały w sprawie kontynuacji w 2025 roku Świętokrzyskiego Programu 

Rozwoju Liderów ,,Liderzy dla młodzieży’’. W dyskusji radni rozmawiali o zaletach programu 

oraz metodach jego skutecznej promocji. W związku z nieobecnością jednego radnego na sali 

obrad a przyjęciem uchwały było 21 radnych, żaden radny nie wstrzymał się ani nie był 

przeciwko.  

Uchwała nr 21/IV/24 Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 

listopada 2024 r. która stała się załącznikiem do protokołu.   

Przewodnicząca Amelia Rudnicka ogłosiła 15 minut przerwy w obradach.   

Ad.7 

W punkcie siódmym przewodnicząca poprosiła Dyrektor Kancelarii Sejmiku Panią Martę 

Solińską - Pelę o informację na temat stanu prac nad dokumentem strategicznym województwa 

na rzecz młodzieży „Młodzi dla Świętokrzyskiego 2030+”. Przewodnicząca przedstawiła, 

pomysły wypracowane w gronie Komisji Młodzieżowego Sejmiku  dot. przeprowadzenia 

ankiety badającej poziom zadowolenia z jakości życia w regionie oraz planów na przyszłość. 

W dyskusji radni zwracali uwagę na konieczność dostosowanej do ludzi młodych promocji 

programu oraz zaproszenia do współpracy ekspertów. 

 Ad.8 

W kolejnym punkcie obrad radna Wiktoria Więckowska przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie akceptacji wskazania Przewodniczącemu Sejmiku kandydatury rekomendowanej przez 

Młodzieżowy Sejmik do nadania Odznaki Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. Radna 

szczegółowo pochyliła się nad dokonaniami z dziedziny promowania folkloru, wiedzy o 

regionie oraz publikacjami zgłaszanej przez młodzież kandydatki Pani dr Alicji Trukszyn. W 

dyskusji odpowiedziała na pytania dotyczące współpracy z Panią dr podczas wydarzeń 

kulturalnych. Uchwała została przyjęta 22 głosami za, nikt nie był przeciwko ani nie wstrzymał 

się.  

Uchwała nr 22/IV/24 Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 

listopada 2024 r. która stała się załącznikiem do protokołu.   

Ad.9 

W następnym punkcie obrad Przewodnicząca zaprosiła radnego Łukasza Pysiaka do 

przedstawienia uchwały w sprawie organizacji przez Młodzieżowy Sejmik wydarzenia: 

Kongresferencja “Od idei do działania”- Świętokrzyski zjazd szkolnych liderów. 

Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży przedstawił założenia organizacyjne wydarzenia a 

także pomysł na innowacyjną formule wydarzenia. W dyskusji radni zgłosili swoje pomysły 

oraz chęć włączenia się w przygotowania i promocję inicjatywy. W dyskusję włączył się 

Marszałek Andrzej Pruś, który zachęcił młodzież do promocji studiowania i osiedlania się w  

województwie wśród swoich rówieśników. W związku z nieobecnością jednego radnego na sali 

obrad a przyjęciem uchwały było 21 radnych, żaden radny nie wstrzymał się ani nie był 

przeciwko. 



Uchwała nr 23/IV/24 Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 

listopada 2024r. która stała się załącznikiem do protokołu.   

Ad.10  

Przewodnicząca poprosiła radnych o zgłaszanie zmian w składach komisji tematycznych. Chęć 

dołączenia do Komisji do spraw Programu ,,Młodzi dla Świętokrzyskiego’’ zgłosili radni 

Antoni Chudzicki, Łukasz Pysiak oraz radna Wiktoria Mazurczak. Do Komisji ds. Młodzieży 

zgłosiły się radne Klaudia Pająk oraz Nadia Nowek. Zmniejszeniu uległa Komisja Edukacji 

Rozwoju, która opuścili radni Antoni Chudzicki oraz Łukasz Pysiak. Za przyjęciem uchwały 

było 21 radnych, żaden radny nie wstrzymał się ani nie był przeciwko. 

Podjęto uchwałę nr 24/IV/24, która stała się załącznikiem do protokołu.   

Ad.11 

Prowadząca obrady oddała głos wiceprzewodniczącemu Miłoszowi Twardowskiemu, który 

opowiedział o działalności polegającej na koordynowaniu prac komisji, współpracy z innymi 

organizacjami oraz udziałem w wydarzeniach. Przewodniczący Komisji tematycznych 

zaproponowali przesłanie sprawozdań w formie elektronicznej w związku z przedłużaniem się 

trwania sesji.  

Ad.12 

Na termin kolejnej sesji wskazano wstępnie okres ferii zimowych. 

Ad.13 

W sprawach różnych Przewodnicząca zachęciła do wzięcia udziału w uroczystej gali Odznaki 

Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. Radna Klaudia Pająk zachęciła do udziału w 

przygotowaniach w związku z projektem Unia Europejska od A do Z.  

Ad.14 

Na tym obrady zakończono. 

 

 


